



Date: 13 August 2026

After Compliments,

Providing fuel supply/refueling

Al Maha Petroleum Products Marketing Company SAOG would like to disclose to the Financial Services Authority (FSA) and valued shareholders that, on 05 August 2026, it received a Letter of Award from Nama Electricity Distribution Company for the supply of fuel to its vehicle fleet.

The total value of the contract amounts to OMR 2,367,750 (Omani Riyals Two Million Three Hundred Sixty-Seven Thousand Seven Hundred Fifty Only). The contract shall come into effect on 01 September 2026.

This contract is expected to have a positive impact on the Company's sales and profitability.

With Regards,

التاريخ: 13 أغسطس 2026م

تحية طيبة وبعد ،،

خطاب ترسية مناقصة تزويد/توريد الوقود

يسر شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع.ع أن تفصح لهيئة الخدمات المالية والمساهمين الكرام بأنها حصلت بتاريخ 05 أغسطس 2026م على خطاب ترسية مناقصة من شركة نماء لتوزيع الكهرباء لتوفير الوقود لأسطول سياراتها.

تبلغ القيمة الإجمالية للعقد 2,367,750 ر.ع (مليونان وثلاثمائة وسبعة وستون ألفاً وسبعمائة وخمسون ريالاً عُمانياً)، ويبدأ سريان العقد اعتباراً من 01 سبتمبر 2026م.

وسيكون لهذا العقد تأثير إيجابي على مبيعات وأرباح الشركة.

مع خالص الشكر والتقدير،،،



المهندس/ حمد بن سالم المغدري
الرئيس التنفيذي

Eng. Hamed Salim Al Maghdri
Chief Executive Officer

شركة المها لتسويق المنتجات النفطية ش.م.ع.ع. ص.ب: ٥٧، الرمز البريدي: ١١٦، ميناء الفحل، سلطنة عُمان.
المباشر: +٩٦٨ ٢٤٦١ ٠٢٣، الرئيسي: +٩٦٨ ٢٤٦١ ٠٢٣، الفاكس: +٩٦٨ ٢٤٦١ ٠٢١، رقم المالية: ١٠٨٨٤١٠١،
البريد الإلكتروني: info@almaha.com.om، www.almaha.com.om، س.ت. رقم: ١٦١٣٧٠٧،
رقم البطاقة الضريبية: ٨٠٧٨٥٦٩، رقم تعريف ضريبة القيمة المضافة: OM1100015801

Al Maha Petroleum Products Marketing Company S.A.O.G., P.O. Box: 57, P.C. : 116, Mina Al Fahal,
Sultanate of Oman, Direct : +968 2461 0202, Tel.: 2461 0203, Fax: 2461 0201, Finance Code 10884101,
Email : info@almaha.com.om, www.almaha.com.om, C.R. No.: 1613707, Tax Card No.: 8078569,
VATIN : OM1100015801